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Protokoll fört vid styrelsemöte i Höllvikens vägförening nr 4, 
torsdag 2023-11-30 i hösalen på Postgården i Höllviken 

 
 Närvarande:   Martin Torstensson Bengt Frick Helene Jespersson   

Sven-Olof Ohlsson Mikael Lindhe Lars Jarmander  Patrik Rosenquist  
 

§ 1 Ordföranden Martin Torstensson hälsade alla välkomna och 
öppnade mötet. 

  

§ 2 FÖREGÅENDE PROTOKOLL 
  

§ 1 GRÖNYTOR OCH VÄGOMRÅDEN 
 Mötet beslutade att utanför de fastigheter längs med Klockarevägen 
där man grävt och lagt ner elledning, skall uppfarter förses med 
asfaltkross. Detta arbete utförs av Eons entreprenör och kostnaden för 
detta arbete betalas inte av vägföreningen. 
NYTT: EJ KLART 

       
§ 4 ÖVRIGA FRÅGOR 

   ÅRSMÖTET 
Peter Bensrup 
Motion 1: Det behöver målas 30 markeringar i flertalet gator inom 
föreningen, få respekterar gällande hastigheter. 

   Mötets beslut: styrelsen ser till att detta åtgärdas. 
   MÅLNING BESTÄLLES 
   NYTT: UTFÖRES TILL VÅREN 

 
§ 5 PLANERING/ DISKUSSION/ AVSEENDE ÅTGÄRDER INOM VF-

OMRÅDET 
   Viss trädfällning behövs vid Ljungdalavägen. 
   NYTT: VISSA TRÄD HAR BESKURITS NÅGRA ÅTERSTÅR 

 
§ 6 AVHANDLING ÖNSKEMÅL/ SYNPUNKTER/ FRÅGOR IFRÅN 

MEDLEMMAR 
   Häck vid Norrjevägen skall klippas. 
   MARTIN OMBESÖRJER  
   SPEGEL UPPSÄTTES 
   NYTT: ÄR BESTÄLLD; EJ UPPSAT 
   

§7 ÖVRIGA FRÅGOR 
   Vallmovägen; olovlig parkering förekommer på grönområde.  
   NYTT: STAKET UPPSATT 

 
§ 8 INFART/ UTFART SÖDRA NORRJEVÄGEN 

   Högt staket skymmer sikten.  
    SPEGEL UPPSÄTTES 

   NYTT: KLAR 
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§10 GENOMGÅNG AV INVENTERINSUNDERLAG SAMT BESLUT 
KRING ÅTGÄRDER 

   Se besiktningsprotokoll från våra grupper. 
   NYTT; NÅGRA PUNKTER KVAR 

 
§11 GRÖNYTOR OCH VÄGOMRÅDEN 

 
#01  En fastighetsägare på Brorslundsvägen- Ö. Mölledalsvägen 

anser att ett träd på grönområdet skymmer solen till deras 
fastighet.  
Mötet beslutade att fastighetsägaren tar kontakt med 
kommunen och ber om råd. 

 
#03 Övergiven Volvobil står på Norrjevägen. Vi skall kontakta 

ägaren. 
    HELENE ANSVARAR  
    NYTT BILEN ÄR BORTA 
    

     #04 Parkslide har upptäckt på en del ställen. 
Skall bevakas och åtgärdas.   

    NYTT: TAS UPP PÅ ÅRSMÖTET 

 
§12 VINTERVÄGHÅLLNING 2023/2024 

   Offert skall infordras. 
   Styrelsen skall undersöka marknaden av entreprenörer.  
   NYTT: UNDER BEHANDLING 

 
§13 ÖVRIGA FRÅGOR 

Beträffande hastighetsöverträdelser så tas detta upp på 
årsmötet 

 
 

§3 EKONOMI 
   
  Sven-Olof presenterade den aktuella ekonomin. 
  Den är god. 
 

Vi behandlar ansökan om avdrag av retroaktiv moms från år 2017 och 
framåt. 
 
Övrigt se bifogade resultat- och balansrapporter. 

 
 

§4 GRÖNYTOR OCH VÄGOMRÅDEN 
 
 Se föregående protokoll 
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§5 INKOMNA MAIL/ FRÅGOR IFRÅN MEDLEMMAR 
 

#01 Medlem på servitutväg vid Kämpevägen har inkommit med fråga 
angående placering av sin brevlåda och sina sopkärl. 

 
   Styrelsen beslutade att brevlådan får placeras på Kämpevägen. 
 
    Sopkärlen däremot skall placeras på fastighetsägarens egen  
   tomt. 
 

#02 Wall på Brorslundsvägen har en del synpunkter som Martin 
hanterar. 

 
 

§6 ÖVRIGA ÄRENDEN 
 

 
#01 Problem med kommunen angående deras ingrepp på 

vägföreningens område utan tillstånd. 
 

   Martin och Mikael hanterar detta tillsammans med Lars Olin 
 
  #02 Fastighetsägares hantering av poolvatten vid tömning. 
    
   Gällande regler tas upp i kallelsen till årsmötet. 
 
 
  §7 NÄSTA MÖTE 
 
  Nästa styrelsemöte äger rum torsdag 25/1 2024 kl. 18.30. 
   
 
 § 8 Då inget annat förekom tackade ordföranden Martin Torstensson
  mötesdeltagarna och avslutade mötet 
 
 
 

  Vid protokollet    Justeras 
 
 
 
 

 Bengt Frick     Martin Torstensson 


